



紀利華木球會
CRAIENGOWER CRICKET CLUB

27 March 2024

NOTICE

Temporary Closure of the Badminton Hall

The Club's Extraordinary General Meeting and Annual General Meeting will be held at the Badminton Hall on Friday, 19 and 26 April 2024 respectively. To prepare for the Meetings, the Badminton Hall will be temporarily closed from 15 to 20 & 24 to 27 April 2024. Details of works are as follows:

<u>Date</u>	<u>Work</u>
• 15-16 April 2024	The Hall will be closed for hanging the sound-absorbent curtains.
• 17-18 & 24-25 April 2024	The Hall will be closed for the floor protection work, voting booths installation work and moving of chairs and tables into the Hall.
• 19 April 2024	Extraordinary General Meeting
• 20 April 2024 (before 6:00 p.m.)	Removal of floor mats, voting booths, chairs and tables from the Hall.
• 26 April 2024	Annual General Meeting
• 27 April 2024 (before 6:00 p.m)	Removal of the curtains and other equipment from the Hall.

We thank you for your attention, and apologise for any inconvenience caused.

Dr Stephen Wong
Badminton Convenor

WSM/LL/jt

Z:\Refrainced Notice\2024 Closure of The Badminton Courts EGM & AGM 2024.docx



紀利華木球會
CRAIGENGOWER CRICKET CLUB

通告

羽毛球場暫停開放

本會的特別會員大會及週年會員大會將分別於二零二四年四月十九日(星期五)及二十六日(星期五)舉行。為進行會議的準備工作，羽毛球場將於二零二四年四月十五至二十日及二十四至二十七日暫停開放。工作詳情如下：

<u>日期</u>	<u>工作</u>
• 二零二四年四月十五及十六日	於羽毛球場館內懸掛吸音帷幔。
• 二零二四年四月十七及十八日；二十四及二十五日	鋪置保護地面的地毯、安裝投票亭及放置桌椅等工作。
• 二零二四年四月十九日	特別會員大會。
• 二零二四年四月二十日 (下午六時前)	拆除地毯、投票亭及桌椅。
• 二零二四年四月二十六日	週年會員大會。
• 二零二四年四月二十七日 (下午六時前)	拆除吸音帷幔及其他的器材。

多謝各位會員垂注，並對各位引致之不便，深感抱歉。

黃守明醫生
羽毛球小組召集人
二零二四年三月二十七日